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1. W ZarzŃdzie Gğ·wnym SEP 
 
Zebranie Prezydium ZG SEP 
 

dniu 10 lutego 2015 roku odbyğo siň 8. zebranie Pre-

zydium ZarzŃdu Gğ·wnego SEP. W czasie obrad 

przyjňto i zatwierdzono nastňpujŃce dokumenty: ĂRegulamin 

oceny pracownik·w Biura SEPò, ĂRegulamin wynagradzania 

pracownik·w Biura SEPò,  harmonogram i tematykň posiedzeŒ 

Prezydium i ZarzŃdu Gğ·wnego SEP w pierwszym p·ğroczu 

2015 roku. Zapoznano siň z informacjŃ nt.: posiedzenia Rady 

Krajowej FSNT NOT w dniu 2.02.2015 i stanowiskiem czğon-

k·w delegacji SEP; ze stanem zaawansowania przygotowania 

raportu ĂBilans Otwarcia w kadencji 2014ï2018ò; wynikami 

konsultacji  ustawy dotyczŃcej OZE, jaka odbyğa siň w Senacie 

RP; ze stanem sprawozdania merytorycznego i finansowego z 

realizacji projektu ELEVET; wynikami wyboru na czğonka Rady 

Nadzorczej  BBJ z ramienia zağogi oraz rozdziağem referat·w 

wygğoszonych na II KEP przekazanych do druku w czasopi-

smach SEP. Powoğano peğnomocnik·w prezesa SEP ds.  

wsp·ğpracy  IEEE: z firmami przemysğu elektrotechnicznego (dr 

inŨ. Jacek Nowicki) i ze Ŝrodowiskiem studenckim (kol. Kata-

rzyna Fijağkowska). Uzgodniono program  wsp·lnego posiedze-

nia przedstawicieli PSE SA i ZarzŃdu Gğ·wnego SEP w dniu 

25.02.2015 r. w Konstancinie Jeziornej. 
Krzysztof WoliŒski, Rzecznik prasowy SEP 

 

Zebranie Centralnej Komisji Organizacyjnej SEP 

entralna Komisja Organizacyjna SEP opracowağa projekt 

ĂTrybu przygotowywania regulamin·w w Stowarzyszeniu 

Elektryk·w Polskichò. Na spotkaniu Komisji w dniu 4 lutego 

2015 r. przyjňto poprawki do regulaminu CKO zaproponowane 

przez czğonk·w obecnej kadencji. Zaopiniowano projekty 

dw·ch regulamin·w: Centralnej Komisji ds. Czğonk·w Zwyczaj- 

nych SEP i Centralnej Komisji ds. WdraŨania Technologii Infor-

matycznych SEP. Projekty przedğoŨone zostanŃ do rozpatrze-

nia i zatwierdzenia przez ZarzŃd Gğ·wny SEP. Z powodu licz-

nych uwag i wŃtpliwoŜci nie ukoŒczono prac nad nowelizacjŃ 

regulaminu ĂKonkursu na najaktywniejsze Koğo SEPò. Na kolej-

nym zebraniu kontynuowane bňdŃ prace nad jego nowelizacjŃ 

oraz analizowany bňdzie projekt regulaminu nowego konkursu 

dot. wsp·ğzawodnictwa oddziağ·w. 
Aleksandra Konklewska, przewodniczŃca CKO SEP 

fot. Ewa Materska 

Plenarne zebranie KAE SEP 
 

 lutego 2015 roku w Warszawie odbyğo siň 

plenarne zebranie Komitetu Automatyki 

Elektroenergetycznej SEP. Czğonkowie Komitetu 

spotkali siň w sali im. Mieczysğawa PoŨaryskiego 

w gmachu NOT. Obrady prowadziğ przewodniczŃ-

cy  KAE prof. dr hab. inŨ. Eugeniusz Rosoğowski.  

Gğ·wnymi tematami zebrania byğy: przyjňcie sprawozdania z 

dziağalnoŜci Komitetu w roku 2014 oraz zatwierdzenie progra-

mu dw·ch konferencji, kt·re organizuje Komitet w roku 2015. 

Konferencje odbňdŃ siň: wiosenna ï w Augustowie (27-

29.05.2015) ĂTechnika cyfrowa w stacjach elektroenergetycz-

nychò (wsp·ğorganizator  ALSTOM Grid), jesienna ï w Zabrzu 

(14-16.10.2015) XVIII Og·lnopolska Konferencja 

ĂZabezpieczenia PrzekaŦnikowe w Energety-

ceò (wsp·ğorganizator ZPrAE Siemianowice ślŃskie). Autorem 

referatu technicznego pt. ĂAktualne zagadnienia dotyczŃce 

prac Komitetu Studi·w Automatyka i Zabezpieczenia B5 CI-

GREò byğ kol. Marcin Lizer z Instytutu Energetyki w Warszawie. 

W zebraniu uczestniczyğo blisko 40 os·b. 
Krzysztof WoliŒski, KAE SEP 
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Fot. 1 - od lewej: Ryszard Kordas, Jerzy Szczurowski, Zbysğaw Kucza, Iwona 
FabjaŒczyk, Jerzy Bogacz, Aleksandra Konklewska, Andrzej Klaczkowski. 

Fot. 2 - prof. Eugeniusz Rosoğowski otwiera obrady plenarne KAE SEP  

http://www.ziad.bielsko.pl/KAE.php


12 lutego 2015, zebranie Centralnej Komisji ds. WdraŨania 
Technologii Informatycznych SEP. 
 

o wrňczeniu nominacji na czğonk·w CK-WTI, sğowo 

wstňpne wygğosiğ Prezes SEP. PodkreŜliğ znaczenie no-

woczesnych technik wspomagajŃcych pracň i zarzŃdzanie. 

Zwr·ciğ uwagň na koniecznoŜĺ aktywnego wspierania czğonk·w 

SEP w poznawaniu i akceptacji zastosowaŒ informatyki oraz 

zainicjowağ przygotowanie ofert dla struktur Stowarzyszenia  

zawierajŃcych  rozwiŃzania, programowe i sprzňtowe. W per-

spektywie kilku lat pozwoli to oferowaĺ usğugi informatyczne na 

wysokim poziomie i w niskiej cenie. PrzewodniczŃcy CK-WTI, 

kol. Krzysztof Ziňba odczytağ projekt regulaminu, kt·ry po drob-

nych korektach zostağ przyjňty przez CentralnŃ Komisjň i  zğo-

Ũony do zatwierdzenia przez ZG SEP. 

Kluczowymi zagadnieniami, kt·rymi na swoim pierwszym ze-

braniu zajňğa siň CK-WTI  byğo okreŜlenie zakresu zastosowa-

nia technologii informatycznych i wskazania ich roli i miejsca w 

celu sprawnego i nowoczesnego zarzŃdzania SEP. Aby zapro-

ponowaĺ optymalne rozwiŃzania, om·wiono obecny stan i po-

ziom wykorzystania zasob·w informatycznych Stowarzyszenia 

oraz zawnioskowano o szczeg·ğowe okreŜlenie zadaŒ wykony-

wanych na poszczeg·lnych komputerach. W celu okreŜlenia 

koszt·w zwiŃzanych z wydatkami na informatykň zğoŨono wnio-

sek o inwentaryzacjň sieci, sprzňtu, zuŨycia  materiağ·w eks-

ploatacyjnych, oraz um·w i koszt·w stağych, kt·ra  po jej pod-

sumowaniu da obraz wykorzystania infrastruktury, oprogramo-

wania i wdroŨonych rozwiŃzaŒ. Przyjňto spos·b komunikowa-

nia siň czğonk·w  CK-WTI dopuszczajŃc formň elektronicznŃ. 

Postanowiono Ũe czğonkowie CK-WTI  przygotujŃ propozycje  

rozwiŃzaŒ systemowych zastosowane w ich macierzystych 

przedsiňbiorstwach, kt·re zostanŃ om·wione, por·wnane, i 

ocenione pod kontem funkcjonalnoŜci, komplikacji i ceny.  
Info i foto. Jarosğaw Cyrynger OEIT 

 

 
2. Obrady Rady Krajowej FSNT NOT 
 

 dniu 1 lutego 2015 r. ZarzŃd Gğ·wny FSNT NOT za-

prosiğ delegat·w oraz sympatyk·w na tradycyjne spo-

tkanie noworoczne w swojej siedzibie. Gospodarzem spotkania 

byğa prezes Ewa MaŒkiewiczïCudny, kt·ra przywitağa serdecz-

nie koleŨanki i koleg·w oraz przedstawiğa kr·tkŃ informacjň o 

dokonaniach w roku ubiegğym i planach na obecny 2015 r. Kol. 

Wğodzimierz Hausner zapoznağ przybyğych z przebiegiem prac 

w Kancelarii Prezydenta nad nowelizacjŃ ustawy o stowarzy-

szeniach. CzňŜĺ oficjalnŃ zakoŒczyğ pokaz filmu o odrestauro-

waniu Cadillaca - osobistego samochodu Marszağka J·zefa 

Piğsudskiego. Nastňpnie odbyğa siň czňŜĺ koleŨeŒska spotka-

nia.  

W godzinach porannych odbyğo siň posiedzenie przedstawicieli 

SEP do Rady Krajowej FSNT NOT, dotyczŃce spraw zwiŃza-

nych z tematykŃ obrad RK. Spotkanie prowadziğ przewodniczŃ-

cy Centralnej Komisji ds. Wsp·ğpracy z FSNT NOT kol. Marek 

Grzywacz, a uczestniczyli w nim wszyscy delegaci SEP oraz 

przedstawiciel Rady Terenowej NOT w Olsztynie kol. Jan Cho-

jecki, a takŨe czğonek ZG SEP i przewodniczŃcy GKR NOT kol. 

Ryszard MarciŒczak. Spotkanie zakoŒczyğo siň wypracowa-

niem wsp·lnego stanowiska SEP na posiedzenie Rady. 

2 lutego obyğo siň kolejne posiedzenie Rady Krajowej. W obra-

dach wziňli udziağ wszyscy delegaci SEP: kol. Agata Gom·ğka 

oraz koledzy: Piotr Szymczak, Ryszard Chojak, Kamil W·jcik, 

Marek Grzywacz. Kol. Marek Grzywacz wybrany zostağ do Ko-

misji Mandatowej RK, a kol. Kamil W·jcik do Komisji Skrutacyj-

nej RK. Z okazji wielu waŨnych wydarzeŒ: 180. rocznicy zağo-

Ũenia Towarzystwa Politechnicznego Polskiego w ParyŨu, 110-

lecia Warszawskiego Domu Technika oraz 70. rocznicy po-

wstania Naczelnej Organizacji Technicznej - Rada Krajowa 

przyjňğa uchwağň o ustanowieniu 2015 r. Rokiem Jubileuszo-

wym. Rada rozpatrzyğa propozycje nowelizacji Statutu FSNT 

NOT. Na poczŃtku rozpatrzono zaproponowane zmiany, wnie-

sione do wybranych paragraf·w statutu. Przyjňto z drobnymi 

poprawkami Ä6, Ä7 i Ä7a (Rozdz. Cele statutowe i sposoby ich 

realizacji). Nasze poprawki do Ä7a nie uzyskağy poparcia czğon-

k·w Rady Krajowej. Nie przyjňto zmian dot. ZG, Sekretarza 

Generalnego oraz rezygnacji z kadencyjnoŜci prezesa i prze-

wodniczŃcego Komisji Rewizyjnej w Rozdz. IV ĂWğadze naczel-

neò, zawarte w paragrafach: Ä15, Ä15a i Ä21. Delegaci SEP 

gğosowali przeciwko proponowanym zmianom w Statucie. 

Uchwalono jednak poprawkň umoŨliwiajŃcŃ tworzenie lokal-

nych oŜrodk·w skğadajŃcych siň z dw·ch czğonkowskich stowa-

rzyszeŒ (Ä26) - delegaci SEP gğosowali za przyjňciem popraw-

ki. Przyjňto poprawkň o moŨliwoŜci tworzenia k·ğ terenowych 

(Ä26a) - delegaci SEP gğosowali przeciwko proponowanym 

zapisom. Nie uchwalono Ä28a (nagrody dla dziağaczy) - dele-

gaci SEP gğosowali przeciwko proponowanej zmianie. Pozosta-

ğe proponowane przez ZG FSNT NOT drobne zmiany Statutu, 

akceptowane przez delegat·w SEP, zostağy uchwalone. Na 

koniec zarzŃdzono gğosowanie koŒcowe - gğosami ponad 2/3 

delegat·w Rada Krajowa uchwaliğa zmiany w Statucie.  

Kol. Ryszard Chojak w imieniu Zespoğu Finansowo-

BudŨetowego przedstawiğ projekt zmian systemu naliczania 

opğaty majŃtkowej w FSNT NOT. Temat wymaga dalszych ana-

liz i decyzji ZG FSNT NOT. Delegaci przyjňli przygotowanŃ 

przez ZG FSNT NOT uchwağň w sprawie wysokoŜci opğat od 

terenowych jednostek organizacyjnych w 2015 r. (opğata orga-

nizacyjna ï 1% od przychodu, opğata majŃtkowa 5% od warto-

Ŝci poczŃtkowej majŃtku trwağego). Projekt budŨetu na rok 

2015 zostağ przez delegat·w przyjňty. Zebrani zwracali uwagň, 

Ũe przychody budŨetu opierajŃ siň w 48,5% na sprzedaŨy nie-

ruchomoŜci. Jest to bardzo niepokojŃce zjawisko, gdyŨ moŨe 

to prowadziĺ do nieobliczalnego kryzysu. Podjňto uchwağy: o 

rozwiŃzaniu LeszczyŒskiej Rady FSNT NOT oraz w sprawie 

sprzedaŨy nieruchomoŜci w Lesznie, o sprzedaŨy nieruchomo-

Ŝci w Suwağkach, na co byğa zgoda miejscowej Rady i o sprze-

daŨy pomieszczenia pomocniczego w budynku w Warszawie. 

Z uwagi na uregulowanie spraw z RadŃ RegionalnŃ wniosek o 

rozwiŃzanie Rady w Pile ZG FSNT NOT wycofağ z porzŃdku 

obrad. W Radzie Regionalnej w Pile dziağa Oddziağ SEP. 
Marek Grzywacz, wiceprezes SEP   

 
3. Spotkanie ExCo/BoD Eurel w Brukseli 

 
 piŃtek 6 lutego 2015 roku w przedstawi-

cielstwie VDE w Brukseli odbyğo siň spo-

tkanie Komitetu Wykonawczego (Executive Commitee) oraz 

Rady Dyrektor·w Federacji Europejskich StowarzyszeŒ InŨy-

nier·w Elektryk·w EUREL. W spotkaniu uczestniczyli przedsta-

wiciele czterech stowarzyszeŒ: ¥VE, VDE, Electrosuisse i 
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Foto. 3 Rozpoczňcie spotkania CK-WTI 
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SEP. Obecni byli: prezydent Eurelu Willy Gehrer oraz Sekre-

tarz Generalny Andreas Landwehr.  

Om·wiono bieŨŃce kwestie funkcjonowania Federacji, w tym 

zwğaszcza sprawy usprawnienia dziağalnoŜci Biura Eurelu oraz 

plan przedsiňwziňĺ zwiŃzanych z realizacjŃ zağoŨeŒ przyjňtej 

w ubiegğym roku w Berlinie strategii rozwoju Eurelu na najbliŨ-

sze lata. Prof. Jerzy Barglik zreferowağ aktualny stan prac nad 

raportem grupy roboczej ĂEnergy Transitionò. Sekretarz Gene-

ralny Eurelu przypomniağ, Ũe trwa rejestracja uczestnik·w do 

tegorocznej edycji International Management Cup. Rozpoczňğa 

siň takŨe rejestracja uczestnik·w Seminarium dla Mğodych In-

Ũynier·w Elektryk·w (Young Engineers Seminar) zaplanowa-

nego na 9-10 lipca 2015 w Brukseli. Kolejne spotkanie ExCo/

BoD odbňdzie siň w dniu 19 czerwca 2015 roku w Katowicach. 

   inf. i fot. Jerzy Barglik, prezes Oddziağu Zagğňbia Wňglowego SEP 

4. W Oddziağach SEP 
 
Wycieczka do Narodowego Centrum BadaŒ JŃdrowych 

 
yjazd do Narodowego Centrum BadaŒ JŃdro-

wych zostağ zainicjowany przez Studenckie 

Koğo Naukowe SEP przy Uniwersytecie Techniczno-

Przyrodniczym w Bydgoszczy, a zaplanowano go na 

27 stycznia 2015 roku. Kompleks JŃdrowy świerk, znajdujŃcy 

siň w odlegğoŜci ok. 30 km na poğudniowy wsch·d od Warsza-

wy, zajmuje teren 44 ha ï ogrodzony, strzeŨony i wyposaŨony 

w dedykowanŃ infrastrukturň technicznŃ, m.in. trzy linie zasila-

nia energiŃ elektrycznŃ i wğasne ujňcie wody. Na terenie Kom-

pleksu JŃdrowego znajduje siň wiňkszoŜĺ zakğad·w nauko-

wych NCBJ oraz administracja, swojŃ siedzibň ma r·wnieŨ 

Zakğad Unieszkodliwiania Odpad·w Promieniotw·rczych. 

Program pobytu w NCBJ wyglŃdağ nastňpujŃco: zwiedzanie 

Laboratori·w Pomiar·w Dozymetrycznych, wykğad ĂZasady 

dziağania i konstrukcji reaktor·w jŃdrowych, podstawy energe-

tyki jŃdrowej (modele reaktor·w energetycznych WWER 

i HTR)ò, zwiedzanie reaktora Maria + wykğad ĂZasady dziağania, 

konstrukcja i zastosowanie reaktor·w badawczychò. CağoŜĺ 

wyjazdu miağa na celu lepsze poznanie i zrozumienie idei ener-

gii pochodzŃcej z elektrowni jŃdrowych. 
inf. i fot. Oddziağ Bydgoski SEP 
http://www.sep.bydgoszcz.pl/pl/ 

 
 

Jubileusz 90-lecia Kolegi Zbigniewa Piekieğka 
 

 lutego 2015 r. w sali NOT w Rzeszowie odbyğa 

siň bardzo miğa uroczystoŜĺ zwiŃzana z Jubile-

uszem  90. urodzin jednego z bardzo zaangaŨowa-

nych dziağaczy naszego Oddziağu, kolegi Zbigniewa 

Piekieğka (ur. 31.01.1925 r.). W ubiegğym roku (21.09.2014 r.) 

minňğa okrŃgğa 60-ta rocznica Jego przynaleŨnoŜci do naszego 

Stowarzyszenia. 

Byğ wieloletnim kierownikiem OŜrodka Rzeczoznawstwa SEP 

w Rzeszowie. Peğniğ wiele odpowiedzialnych funkcji w Oddziale 

Rzeszowskim: byğ wiceprezesem, czğonkiem ZarzŃdu i prze-

wodniczŃcym oddziağowej Rady Nadzorczej. Za swojŃ spoğecz-

nŃ pracň byğ wielokrotnie wyr·Ũniany wieloma odznaczeniami 

SEP i NOT oraz nosi zaszczytny tytuğ ZasğuŨonego Seniora. 

Kolega Zbigniew szczeg·lnie ceni sobie ostatni przyznany me-

dal im. Profesora Kazimierza Idaszewskiego, kt·ry otrzymağ w 

Rzeszowie podczas uroczystoŜci 150-lecia urodzin prof. R. 

DzieŜlewskiego, z rŃk prezesa SEP i przedstawiciela Oddziağu 

Wrocğawskiego. Kolega Zbigniew jako absolwent Politechniki 

Wrocğawskiej byğ sğuchaczem prof. K. Idaszewskiego, wykğa-

dowcy Politechniki Lwowskiej, ślŃskiej i Wrocğawskiej. 

Miağem ten zaszczyt i przyjemnoŜĺ  wrňczenia Jubilatowi 

w imieniu prezesa SEP Piotra Szymczaka listu gratulacyjnego 

z podziňkowaniami i Ũyczeniami dalszych  dğugich lat Ũycia 

w zdrowiu. 100 LAT! 
            Bolesğaw Pağac, prezes Oddziağu Rzeszowskiego SEP 
       fot. F.Kasowski 

http://www.seprzeszow.pl/ 
 
 

Spotkanie noworoczne w Oddziale Pğockim SEP 
 

oroczne spotkanie ŜwiŃteczno-noworoczne Od-

dziağu Pğockiego SEP odbyğo siň 6 lutego 2015 

roku. Udziağ w spotkaniu opr·cz czğonk·w Oddziağu 

wziňli r·wnieŨ zaproszeni goŜcie m. in. prezes SEP 

Piotr Szymczak, sekretarz ZarzŃdu Gğ·wnego SEP 

tydzieŒ w sep :: 9-13 lutego 2015 3 

Fot. 5 - uczestnicy wycieczki 

Fot. 6 - uczestnicy spotkania jubileuszowego, w Ŝrodku siedzŃ Jubilat z Mağ-
ŨonkŃ 

Fot. 4 - od lewej: Andreas Landwehr (VDE ï sekretarz generalny Eurelu), 

Jºrg Weber (Electrosuisse), Peter Reichel (¥VE) 

http://www.sep.bydgoszcz.pl/pl/
http://www.seprzeszow.pl/
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Aleksandra Konklewska, sekretarz generalny SEP Paweğ Grze-

gorz SğawiŒski, kol. Mağgorzata Gregorczyk z Biura SEP oraz 

koledzy z innych Oddziağ·w: Zbigniew Kğ·dka z Oddziağu To-

ruŒskiego oraz Jacek Kurowski i Krzysztof Niemierzycki z Od-

dziağu Ciechanowskiego. Udziağ w spotkaniu wziŃğ r·wnieŨ kol. 

Jacek Szyke, byğy prezes Oddziağu Pğockiego SEP i dyrektor 

Zakğadu Energetycznego w Pğocku (obecnie ENERGA Opera-

tor Oddziağ w Pğocku, kt·ry jest czğonkiem wspierajŃcym nasz 

Oddziağ) oraz kol. Katarzyna Zyner, dyrektor JT NOT w Pğocku. 

Spotkanie rozpoczŃğ prezes Oddziağu Pğockiego Mariusz Paw-

lak, kt·ry po powitaniu uczestnik·w spotkania om·wiğ najwaŨ-

niejsze wydarzenia w 2014 roku oraz plany dziağalnoŜci Od-

dziağu na rok 2015. W dalszej czňŜci spotkania gğos zabrağ pre-

zes SEP, kt·ry przedstawiğ dotychczasowe dziağania wybrane-

go w ubiegğym roku ZG SEP oraz om·wiğ najwaŨniejsze kierun-

ki i obszary kt·rymi bňdzie zajmowağ siň ZG w najbliŨszym 

okresie. W czasie spotkania zostağa wrňczona uroczyŜcie sta-

tuetka  ĂHonorowego Prezesa Oddziağu Pğockiego SEPò dla 

wieloletniego prezesa Oddziağu kol. J·zefa Weredy przyznana 

przez Walne Zgromadzenie Delegat·w Oddziağu Pğockiego 

SEP. Statuetkň wraz z okolicznoŜciowym pismem wrňczyğ pre-

zes SEP Piotr Szymczak oraz prezes Oddziağu Pğockiego Ma-

riusz Pawlak. Kr·tkŃ informacjň o Ũyciu i dziağalnoŜci kol. J. 

Weredy przekazağ kol. Bogusğaw Grzelak. Na wniosek ZG SEP 

kol. J. Wereda oraz kol. Mariusz Pawlak otrzymali r·wnieŨ me-

dale im. prof. Mieczysğawa PoŨaryskiego, wrňczone przez kol. 

Piotra Szymczaka oraz kol. Aleksandrň KonklewskŃ. Uroczy-

stym momentem byğo r·wnieŨ wrňczenie Oddziağowi Pğockiemu 

SEP za dotychczasowŃ dziağalnoŜĺ Medalu im. Michağa Doliwo

-Dobrowolskiego. Bardzo ciekawe informacje na temat zmian 

zachodzŃcych w polskiej i europejskiej elektroenergetyce prze-
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kazağ kol. Jacek Szyke. Przedstawiciele firmy ĂRUTEXò sp. z 

o.o. z Czňstochowy, interesujŃco om·wili techniki budowy 

uziemieŒ oraz przedstawili swoje produkty. Po czňŜci oficjalnej, 

w miğej i sympatycznej atmosferze nastŃpiğa dalsza czňŜĺ spo-

tkania. Byğa to r·wnieŨ okazja do spotkaŒ i wymiany poglŃd·w 

nie tylko na sprawy stowarzyszenia przez uczestnik·w, na co 

dzieŒ nie majŃcych do tego okazji. W czasie spotkania prze-

prowadzono konkurs karaoke o  ĂPrzechodni Puchar Prezesa 

Oddziağu Pğockiego SEPò, o kt·ry walczyğo kilka druŨyn. Po 

peğnych emocjach i r·wnych wystŃpieniach puchar zostağ przy-

znany przedstawicielom ZG SEP. Gratulujemy. 
Mariusz Pawlak, prezes Oddziağu Pğockiego SEP 

fot. Oddziağ Pğocki SEP 
 

W Oddziale Biağostockim SEP 
  

sp·lnym staraniem zakğadowego Koğa SEP 

przy Wydziale Elektrycznym Politechniki Bia-

ğostockiej, firmy Schneider Electric Polska Sp. z o.o., 

Katedry Elektroenergetyki, Fotoniki i Techniki świetl-

nej Politechniki Biağostockiej oraz firmy "EDMA" z 

Biağegostoku w dniu 5 lutego 2015 roku na Wydziale Elektrycz-

nym Politechniki Biağostockiej zostağo zorganizowane semina-

rium techniczne pt. "Nowoczesne urzŃdzenia rozdzielcze firmy 

Schneider Electric oraz problemy eksploatacyjne instalacji 

i urzŃdzeŒ elektroenergetycznych". Poszczeg·lne wystŃpienia 

prelegent·w dotyczyğy nowoŜci w konstrukcji rozdzielnic 

i ukğad·w SZR, nowych wymagaŒ normalizacyjnych dla roz-

dzielni, oprogramowania narzňdziowego przy projektowaniu 

rozdzielni i sieci oraz aspekt·w eksploatacyjnych instalacji i 

urzŃdzeŒ elektroenergetycznych. Tematyka seminarium oraz 

poruszane zagadnienia spotkağy siň z duŨym zainteresowa-

niem Ŝrodowiska biağostockich elektryk·w - uczestniczyğo 

Fot. 7 - wrňczenie statuetki "Honorowy Prezes Oddziağu Pğockiego SEP" dla 
kol. J·zefa Weredy 

Fot. 8 - Medal im. Michağa Doliwo-Dobrowolskiego dla Oddziağu Pğockiego  

Fot. 9 - seminarium prowadziğ dr inŨ. Marcin Sulkowski - Politechnika Biağo-
stocka  

Fot. 6 - kol. Piotr Szymczak - prezes SEP oraz kol. Mariusz  Pawlak - prezes 
Oddziağu Pğockiego SEP 


